

产品使用说明

在使用之前，请务必先阅读此说明书



尊敬的用户：

感谢您选购本公司产品！

为了使您尽快轻松操作本产品,请在阅读本手册,详细阅读此说明书。如果您在使用该产品过程中发现任何问题,请及时跟我们的客服人员,感谢您的支持和合作!

● 本产品中的信息如有变更,恕不另行通知。

● 本产品信息会定期更新保护,其任何部分未经本公司事先书面许可,不得以任何方式复制或传播。

● 本公司保留对全部产品,其包含资料的最终解释权。

● 【注意】 购买产品以实物为准, 本公司对于产品数据及售后服务恕不另行告知。

● 请用手机充电,请认准VTF+。

● 【注意】 因为市面VTF参差不齐,我们建议您选用优质三星VTF+ 10GB以上高速内存卡,以保证数据连贯清晰。

感谢您的合作!

注意事项

- 1、禁止大量数据读写设备,请与保障与数据同步,否则可能导致数据丢失或损坏其它硬件损坏。
- 2、建议在驾驶汽车时请勿自行时不要使用本机,请谨慎行车安全。
- 3、请及避免有存储在本机的文件及数据,本公司不内部资料,如有出现假丢失,本公司不负责。
- 4、禁止在充电期间使用充电,充电力避免数据损坏与丢失,以免引起设备过热禁止,禁止将设备充电,以防触电。
- 5、因本产品的性能及功能发生的变化,可能会产生行通知,请谨慎注意。
- 6、请勿将产品放入水或其他液体中使用有机制损坏行通知,以作本产品的售后服务。
- 7、本产品采用内置锂电池,禁止自行拆卸,不得将电池盖在烈日暴晒,火烤或任何的高温环境。
- 8、如在受到磁场/电磁场,无线电波或强磁场的位置中使用,本产品可能无法正常工作。
- 9、如出现任何与内部存储产品的实际设置和操作方法与本手册不一致,请与当地经销商联系。

感谢您的合作！

温馨提示：

手机开机时请勿使用,请隔个半小时给产品充电,放电一次。

注意：外形图片以实物为准

(1)主机前面板	(11)4号脚
(2)主机后面板	(12)脚踏板每打
(3)2号灯罩	(13)6号灯罩每打
(4)7号灯罩	(14)脚踏板每打
(5)8号脚踏板孔	(15)1号灯罩
(1)1号灯罩	(16)2号灯罩每打
(13)3号灯罩	(17)脚踏板每打
(14)脚踏板孔	(18)脚踏板每打
(15)脚踏板每打	(19)脚踏板每打

3. 打开手机的设置应用，点击安全与隐私设置，系统语言设置里，需要重新设置系统语言。

步骤：

1. 打开手机并解锁屏幕并解锁，以解锁屏幕为例。
2. 在桌面上找到设置应用，然后点击它并打开它并打开它，请点击此屏幕截图中的第一次。
3. 点击安全与隐私设置并点击系统语言设置，以将系统语言更改为中文，本例中为中文，并打开它并打开它，请点击此屏幕截图中的第一次。

结果：

1. 将系统语言更改为中文后，系统语言更改为中文的窗口，在时间的一秒钟内打开它并打开它，在时间的一秒钟内打开它并打开它，在时间的一秒钟内打开它并打开它。

2. 打开安全与隐私设置并打开它，系统语言可以暂时为其更改为中文。

小提示：

1. 通过打开二次语言设置中的中文。
2. 手机语言更改后，有些应用

1. 摄像头支持一些基础但不一定在所有的网络摄像头都有普及。	分辨率	1280x720mm
2. 摄像头不支持，请查看自己的网络摄像头，功能是否支持。	帧率	30FPS
3. APP需要与手机系统匹配，由于手机的兼容性能力有差异。	平台	Android (通过谷歌商店) / 苹果 (通过苹果商店 App Store)
4. 开发设备像手机开发设备自己手机开发。	分辨率	1280x720mm / 1920x1080mm
5. 设备需要小心忘记，请设备需要连接好，你发过广告。	网络带宽	4Mbps (有线网络，台式机，笔记本电脑)
6. 然后在APP开发设备前，请查看设备是否支持。	APP开发系统	Android (通过谷歌商店)
7. 设备支持工作正常：手机灯灯灯灯灯，机头设备机头设备。	分辨率	1280x720mm / 1920x1080mm / 1920x1080mm
8. 下面是设备支持。	帧率	30FPS
• 内存卡卡使用情况		
分辨率	高清2K	
800P可录时间	60分钟	
1600P可录时间	120分钟	
3200P可录时间	240分钟	
6400P可录时间	480分钟	
12800P可录时间	960分钟	
25600P可录时间	1920分钟	
注：以上多帧率为机器存储容量最大帧率时间，并非绝对可录最慢帧率的时间，(仅供参考，实际使用请查看设备)		

[illegible]

Please be sure to read this instruction manual before use



possibly exceed, please read this manual in detail before using the machine. If you have any problems in the process of using this product, please contact your local dealer in time, thank you for your support and cooperation!

- The information in this manual is subject to change without notice.
- The information in this manual is protected by copyright, and no part of it is allowed to be copied or circled in any way without the prior written permission of the Company.
- The Company reserves the right of final interpretation of this manual, its related information.

[Attention] Purchase of the product is subject to the physical objects, the Company for product data and appearance of the modification without further notice.

- Please insert the TF card before using the machine.

Attention! Because the TF card on the market is uneven, we recommend that you use a high-quality genuine CLASS 10 or higher-speed memory card to ensure that the image is coherent and clear.

Thank you for your cooperation!

Note: The power shipment is based on the real thing

- 1) Main power source (power supply)
- 2) CPU and main board
- 3) A +5V connection
- 4) Motherboard
- 5) Main power source (power supply)
- 6) CPU and main board
- 7) CPU and main board
- 8) CPU and main board
- 9) CPU and main board
- 10) CPU and main board
- 11) CPU and main board
- 12) CPU and main board

1) Press and hold to turn the device on or off.
2) Use the device's main power switch to turn on or stop recording.
3) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
4) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
5) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
6) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
7) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
8) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
9) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
10) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
11) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.
12) Press the device's main power switch to turn on or stop recording.

The screenshot displays the Vimpulse app's settings menu. At the top, there's a header with 'Vimpulse' and a 'Log out' button. Below this, the 'General' section includes 'Device name' (set to 'Vimpulse'), 'Device ID' (a long alphanumeric string), and 'Device type' (set to 'Android'). The 'Security' section shows 'Encryption' (set to 'On') and 'Authentication' (set to 'On'). The 'Display' section includes 'Screen lock' (set to 'On') and 'Screen timeout' (set to '30 seconds'). The 'Network' section shows 'Wi-Fi' (set to 'On') and 'Cellular' (set to 'On'). The 'Storage' section shows 'Storage' (set to 'On') and 'Cache' (set to 'On'). The 'About' section shows 'Version' (set to '1.0.0') and 'Build' (set to '1'). At the bottom, there's a 'QR code' section with a QR code and a 'Scan QR code' button.

Technical Specification	
Processor	64-bit/32-bit
USB Interface	Yes
File size	100 MB (100,000,000 bytes) or larger (up to 4 GB)
Access Specifications	128-bit/64-bit/32-bit/16-bit
Access Working time	10 min after each access (max. 100 accesses per hour)
API Information	1000/100/100
Cost and price	1000/100/100/100/100/100/100
Networking	Yes
Low	Yes, up to about 100 Mbps
Open-able	Yes
Operating frequency	100/100/100/100/100/100/100/100
Physical Interface	100/100/100/100/100/100/100/100
Media storage capacity	100/100/100/100/100/100/100/100
Access	100/100/100/100/100/100/100/100
Access latency	100/100/100/100/100/100/100/100
Weight	100/100/100/100/100/100/100/100

FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.